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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 25/2020  
XXV Sesja w dniu 20 maja 2020, on – line. 
Obrady rozpoczęto 20 maja 2020 o godz. 09:35, a zakończono o godz. 13:40 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 

 
Piotr  Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XXV sesję Rady o godzinie 9:35. Po 
odczytaniu listy obecności stwierdził kworum. W sesji brali udział wszyscy Radni. Kworum 
zostało potwierdzone w systemie e-sesji. 
 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz zgłosił uwagi do porządku obrad: 
- o zdjęcie projektu w sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie 
dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – 
kościół rzymskokatolicki p.w.św. Rocha w Jazgarzewie. 
- Czekamy, aby Wnioskodawca złożył wszystkie wymagane dokumenty, poinformował 
Burmistrz. 
- o uzupełnienie porządku obrad o n/w projekty: 
1. w sprawie zaciągnięcia z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie pożyczki długoterminowej; 
2. w sprawie zmiany uchwały nr 460/XIX/2020 z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie; 
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3. w sprawie zmiany Uchwały nr 522_XXIV_2020 w sprawie zakazu podlewania. 
Głosowano zgłoszono zmiany; 
1) w sprawie zaciągnięcia z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie pożyczki długoterminowej. 
Ustalenie porządku 
Głosowano w sprawie:  
Uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zaciągnięcia z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie pożyczki długoterminowej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Joanna Morawska 
Projekt wprowadzono w pkt 7.  
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 460/XIX/2020 z dnia 
22 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Piasecznie. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 
460/XIX/2020 z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie. .  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Joanna Morawska 
Projekt wprowadzono w pkt 17.  
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały nr 522_XXIV_2020 
w sprawie zakazu podlewania. 
Głosowano w sprawie:  Uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały nr 
522_XXIV_2020 w sprawie zakazu podlewania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Joanna Morawska 
Projekt wprowadzono w pkt 18.  
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4) Wniosek w sprawie zdjęcia projektu uchwały nr 5 - w sprawie przyznania w roku 2020 dla 
Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – kościół rzymskokatolicki p.w.św. Rocha w 
Jazgarzewie 
Głosowano w sprawi e: wniosek w sprawie zdjęcia projektu uchwały nr 5.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 
Projekt zdjęty z porządku obrad. 
Porządek obrad ustalony.  
 
2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r. 
 - nie wniesiono uwag. 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcia protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 
Protokoł z XXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r. został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz poinformował min. o realizacji zadań poprawiających 
infrastrukturę drogową  
- nastąpi oddanie do ruchu skrzyżowań ulic Powstańców Warszawy z Jana Pawła II, Jana 
Pawła II z Jarząbka, Dworcową jeden pas. 
- wykonawca kończy alejki, przejście wzdłuż ul. Prusa przy Parku Miejskim; 
- inwestycje są realizowane bez zakłóceń poza budynkiem Starej Plebanii – zmiana Prezesa; 
- na bieżąco odbywają się spotkania i bezpośrednie odpowiedzi na oficjalnym profilu. 
 Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza poinformowała o działaniach Gminy w czasie 
epidemii. Kwarantanną objęto 25 rodzin, pięć osób objętych izolacją,  pomocy udzielono 96 
osobom objętych kwarantanną przez pracowników MGOS, żywność jest pobierana z banku 
żywności. Najwięcej informacji o zagrożeniach płynie od Sołtysów i Mieszkańców. W punkcie 
wsparcia 41 osób skorzystało z pomocy prawnej.  Od dnia11 maja nastąpiło otwarcie 
przedszkoli, nie było zgłoszeń do P-3, łącznie w pierwszym tygodniu uczęszczało 70 dzieci a w 



Protokół z obrad XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 20 maja  2020 r. 

4/14 
 

drugim tygodniu 97 dzieci – do oddziału „0” nie było naboru. Pracownicy przedszkoli zostali 
zabezpieczeni zgodnie z instrukcją GIS-u. W trosce o bezpieczeństwo przeprowadzono testy 
serologiczne personelu w przedszkolach, grupie około 200 pracowników. Od 25 maja ruszą w 
szkołach oddziały 1-3, będą prowadzone zajęcia opiekuńcze  klas 1-3, rodzice zgłosili 190 
dzieci. W połowie czerwca odbędzie się egzamin ósmoklasistów. Do akcji „Lato w mieście” 
trwają przygotowania. Wielu rodziców zgłasza chęć skorzystania z opieki przedszkolnej, 
dlatego dyżury zostaną wydłużone do 4 tygodni. Od 29 maja będzie wykonywana dezynfekcja 
metodą mokrego zamgławiania, obiekty oświatowe są na bieżąco sprzątane i odkażane wg 
zaleceń GIS-u. Dyrektorzy szkół podobnie jak przedszkoli opracowali procedury 
bezpieczeństwa zgodnie z wytycznymi GIS, MEN i MZ. Trwa zdalne nauczanie. Obecnie 
Gmina otrzymała pozytywną ocenę wniosku o pozyskanie zewnętrznych środków w celu 
zakupu laptopów dla placówek oświatowych, dofinansowanie 115 tys. zł. W dniu 25 maja o 
godz. 18:00 odbędzie się spotkanie on-line z lekarzem pediatrą. Doktor opowie o korona 
wirusie i innych wirusach wywołujących różne zakażenia i jakie są skutki zarażenia oraz o 
wirusach grypopodobnych. Zostaną omówione środki prewencji, skutki psycho-socjo-
medyczne zaistniałe z powodu lęku wśród dorosłych i dzieci a także aspekt szczepień 
przeciwko grypie, krztuścowi, odrze i innym wirusom. Będzie możliwość zadawania pytań on-
line. Pani Burmistrz zachęcała do udziału w spotkaniu. Gmina przeprowadziła w przychodni 
przy ul. Fabrycznej testy, odpłatnie 85 zł. Wystąpiono do Wojewody o testy gwarantujące 100% 
wykrycie zakażenia. Na bieżąco pracownicy gminy odkażają obiekty użyteczności publicznej tj. 
przystanki, place zabaw i przyszkolne. Dokonano zakupu pralki i suszarki do prania ubrań 
ochotniczej straży pożarnej, co znacznie przedłuży czas użytkowania ubrań i prawidłową ich 
dezynfekcję. Dotychczas, każdy strażak we własnym zakresie prał ubrania po akcji.   
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował o prowadzonych przetargach, które pomimo 
trwającej pandemii nie wskazują na duże różnice cen od zakładanych pierwotnie. Jeden z 
ważniejszych przetargów, na usługi odbioru śmieci będzie otwarty w dniu 3 czerwca, wszyscy 
obawiamy się podwyższenia cen. Gmina na bieżąco przekazuje jakie podejmuje działania w 
czasie pandemii. Burmistrz odniósł się do interwencji policji na Skwerze Kisiela wobec 
młodzieży, która po pogrzebie tragicznie zmarłej Karoliny położyła kwiaty, zapaliła kilka zniczy 
na płycie fontanny. Działania policji były bardzo zdecydowane, wobec informacji jakie pojawiły 
się w mediach społecznościowych. Burmistrz stwierdził, że nikt nie chciałby oglądać takich 
obrazów w swoim mieście. Poinformował, że zwróci się do Komendanta o przedstawienie 
wyjaśnień wobec podjętych działań policji, nieproporcjonalnych do nietypowych okoliczności 
manifestacji wobec okrucieństwa, przemocy oraz braku szybkiej interwencji. Poprawa 
bezpieczeństwa wokół nas jest priorytetem, dlatego należy wspólnie podjąć stosowne 
działania. 
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady, przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ 
PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres od 29.04–20.05.2020 r. 
 
5.1 03.05.2020 r. Uroczystości z okazji Rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja; 
5.2 udział we wtorkowych kierownictwach Gminy - Magdalena Woźniak (on Line); 
5.3 Magdalena Woźniak –udział w spotkaniach zespołu ds. dziedzictwa historycznego dot. 

projektu remontu Poniatówki oraz w spotkaniach komisji opieki nad zabytkami; 
5.4 sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej;  
5.5 bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt z mieszkańcami 
5.6 współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
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5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
- nie było zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Mie jskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r. 
Uchwały od  nr 1, 6 i 7 referowała Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy. 
Pani Kowalska zgłosiła autopoprawkę. Radni otrzymali projekt z poprawkami Burmistrza i 
dotyczą min.:  
- zwiększenie w celu zaciągnięcia niskooprocentowanej pożyczki z WFOŚGW w kwocie 
700 000 zł na zakupu nowego samochodu ratowniczego dla OSP Chojnów – wniosek Referatu 
Zarządzanie Kryzysowe; 
- zwiększenia na realizację programów, rozpisanie konkursów przez Wydział Spraw 
Społecznych na zadania: Dobry Biznes, Przedsiębiorcza Mama oraz Porady Prawne 
- szczegółowe opisy w uzasadnieniu i załącznikach do uchwały, omawiano na komisjach. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji poinformował o pozytywnej opinii 
komisji do projektów w pkt 1 - 4 i 6 – 7. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty poinformowała o pozytywnej opinii komisji. 
Dyskusja: 
Michał Mierzwa Radny prosił, aby zmiany w budżecie były wprowadzane przez Burmistrza po 
przedstawieniu aktualnego stanu budżetu i sytuacji finansowej. 
Artur Maicki Radny poinformował, że szczegółową analizę zaplanowano na piątkową komisję 
finansową. Wg dotychczasowej analizy prowadzonej na podstawie danych z wydziału 
księgowości i opinii RIO z wykonania budżetu za I kwartał br., po pierwszych 4 - ch 
miesiącach, gmina ma nadwyżkę nad planowanym deficytem. Wg analizy wpływy z tytułu 
rozliczeń PIT w okresie I-III są porównywalne do roku 2019, analiza za kwiecień nie powinna 
być porównywana  z uwagi na przesunięte terminy rozliczeń do końca maja w okresie 
pandemii CoVid-19. Wg uzyskanych danych nie ma powodu, aby nie realizować zadań 
budżetowych. Jak co roku w połowie roku, będzie informacja o zagrożeniach i koniecznych 
przesunięciach. Opinia RIO odnośnie wykonania budżetu za I kwartał była pozytywna. 
Sytuacja finansowa gminy jest dobra, zwiększenia są niewielkie. 
Michał Mierzwa Radny wskazywał, że w uchwale po autopoprawce zwiększa się wydatki  
o 2,5 mln zł. Nie ma informacji o ile zmniejszyły się wpływy w porównaniu do roku ubiegłego. 
Artur Maicki wskazywał, że wpływy z PIT są na tym samym poziomie za I-III w roku 2019 i 
2020. Nie adekwatne będzie porównanie wpływów za miesiąc IV, z uwagi przesunięty termin 
rozliczenia roku 2019 do końca maja.  
Agnieszka Kowalska, Skarbnik  poinformowała, że przesunięto termin ostatecznego rozliczenia  
dochodów za rok 2019, wpływy będą znane w czerwcu. Realizacja budżetu jest na poziomie 
32%, tj. na poziomie lat ubiegłych. W drugiej połowie roku wzrosną wpływy jak co rok. Tu 
chodzi o przesunięcie wydatków na ten rok a zaplanowanych na rok 2021, wg uzasadnienia 
- z uwagi na otrzymany ZRiD na inwestycje budowy dróg i przebudowy infrastruktury pn. 
„Układ komunikacyjny w rejonie ulic: ul. Okrężna, ul. Redutowa i ul. Konopnicka w Piasecznie” 
kierownictwo proponuje przesunięcie realizacji ujętej w WPF, z roku 2021 na rok 2020. 
- trwa realizacja projektu dot. budowy tras rowerowych, proponuje się przesunięcia na 
wykonanie dodatkowych zadań; 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował, że uchwała zwiększająca o kwotę 2 184 000,- zł. 
dotyczy przesunięcia na ten rok wydatku zaplanowanego w roku 2021. Na stronie internetowej 
urzędu są przedstawiane wpływy z PIT-ów. W kwietniu rozliczenie przesunięto na termin 
majowy. W czerwcu będzie znany realny poziom wpływów na dochody z tytułu PIT. Nie ma 
potrzeby wstrzymywać rozpoczętych inwestycji. Decyzja ZRiD wpłynęła ze Starostwa, 
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mieszkańcy oczekują na wykonanie, nie mogą zakończyć swoich rozpoczętych inwestycji. 
Rozstrzygnięcia przetargów są na dobrym poziomie, nie rosną koszty i zadania można 
realizować taniej niż zakładano. Wpływy z PIT-ów jak co rok, są wyższe w II połowie roku. 
 
Renata Mirosław Radna pytała, czy racjonalnym jest ponoszenie wydatku na pomoc 
multimedialną pn. „Latający dywan” 
Hanna Kułakowska – Michalak poinformowała, że jest to realizacja projektu unijnego 
„Piaseczyńskie przedszkolaki” i jest związana z utworzeniem nowych miejsc w przedszkolu. 
Katarzyna Wypych, Radna  poinformowała, że środki finansowe pochodzą z Unijnego 
Programu, jako środki zewnętrzne zasilą budżet gminy a nie zmniejszą. Chodzi o zmianę 
paragrafu w klasyfikacji budżetowej z § 601 na § 605. 
Michał Rosa Radny prosił, aby na posiedzeniach komisji zadawać szczegółowe pytania. 
Artur Maicki poinformował, że gmina ma nadwyżkę nad planowanym deficytem, nie 
wyemitowano obligacji i ma pozytywną opinię RIO o wykonaniu budżetu za I kwartał 2020 r. 
Nie ma przesłanek do niepokoju. 
Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty poinformowała, że na komisji były omawiane 
wszystkie punkty dotyczące wydatków. Szczegółowe uzasadnienie zostało zamieszczone w 
uzasadnieniu uchwały.  
Magdalena Woźniak wskazała na siłę samorządu, który pomimo decyzji związanych z COVID -
19 bardzo dobrze funkcjonuje. Samorząd pomimo podnoszonych kosztów i braku rekompensat 
realizuje nakładane na gminę zadania. 
Wojciech Ołdakowski, Radny prosił o traktowanie swoich wypowiedzi jako dobro wspólne dla 
mieszkańców. Wszyscy wspólnie działamy. Radni mają prawo zadawać pytania w razie 
wątpliwości.  
Michał Mierzwa Radny złożył wniosek: 
1. WNIOSEK w sprawie wykreślenia z uchwały nr 1 w sprawie zmiany Uchwały nr 
428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12.2019 r. z załącznika nr 1 punktu 3 
zadanie pn. „Układ komunikacyjny w rejonie ulic: ul. Okrężna, ul. Redutowa i ul. Konopnicka w 
Piasecznie”. 
Robert Widz Z-ca Burmistrza proponował, aby to zadnie zostało uruchomione. Nie wszystkie 
zadania zaplanowane na ten tok zostaną uruchomione i to nie ze względu na brak środków ale 
z uwagi na przeciągające się procedury uzyskania pozwolenia na ich rozpoczęcie bądź 
przeciągające się procedury przetargowe. Tą inwestycję możemy realizować, to inwestycja na 
wniosek mieszkańców bo brakuje sieci wodociągowo-kanalizacyjnej oraz istotne połączenie 
komunikacyjne. Przyjęcie uchwały w tym miesiącu umożliwi rozpoczęcie procedury 
przetargowej, sprawdzenie czy wystarczy środków na złożone oferty aby podjąć ewentualne 
decyzje finansowe i ocenić na sesji za miesiąc. Na dwóch posiedzeniach komisji była 
omawiana autopoprawka. 
Głosowano w sprawie : wniosku o wykreślenie z uchwały nr 1 z załącznika nr 1 punktu 3.  
Wyniki głosowania  
ZA: 4, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
PRZECIW (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Agnieszka Czajkowska 
wniosek nie uzyskał wi ększości 
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Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r.  (bez zmian) 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
2) W sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej 
na sfinansowanie prac konserwatorskich, restaurator skich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajduj ącym si ę na terenie Gminy Piaseczno – 
mur okalaj ący zabytkowy ko ściół w Piasecznie (GEZ 135).  
Referował Piotr Kalbarczyk UiA. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną 
opinię dot. projektów w pkt. 6.2 – 6. 7, a 6.5 zdjęta. 
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Promocji i Kultury przedstawiła 
pozytywną opinię dot. projektów w pkt. 6.2 – 6.8. 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię dot. 
projektów w pkt. 6.2 – 6.5. 
Głosowano:  W sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji 
celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – mur 
okalający zabytkowy kościół w Piasecznie (GEZ 135).   
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta. 
 
3) W sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej 
na sfinansowanie prac konserwatorskich, restaurator skich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajduj ącym si ę na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny w Piasecznie (GEZ 103).  
Referował Piotr Kalbarczyk UiA. 
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – cmentarz 
parafialny w Piasecznie (GEZ 103).   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
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Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Sędziak 
Uchwała podj ęta. 
 
4) W sprawie przyznania w roku 2020 dotacji celowej na  sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlan ych przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków, znajduj ącym si ę na terenie Gminy Piaseczno – kamienica w 
Piasecznie przy ul. Sierakowskiego 14 (GEZ 168).  
Referował Piotr Kalbarczyk UiA. 
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Dyskusja  
Renata Mirosław Radna przytoczyła sprawę obniżenia dotacji dla zabytku przy ul. Mickiewicza 
13, sprawa została w mediach społecznościowych omówiona. Radna przytoczyła wypowiedzi 
mieszkańców w sieci. 
Artur Maicki zaprzeczył stwierdzeniu, że  gmina Piaseczno jest zadłużona na 100 mln. zł. 
Michał Mierzw Radny wyraził swój sprzeciw wobec dofinansowania prac konserwatorskich 
kamienicy przy ul. Sierakowskiego. Pytał, czy w ostatnim czasie była zmiana właściciela. 
Magdalena Woźniak Radna poinformowała, że wymienione zabytki mają wdrożoną procedurę 
remontową na innym etapie. Procedury są bardzo kosztowne, długotrwałe oraz wymagają 
zgody konserwatora. W GEZ zarejestrowano 220 obiektów, 6 z nich jest w prywatnych rękach. 
W większości mieszkają dotychczasowi właściciele. Odnośnie tego obiektu nabywcy zakupioną 
kamienicę  remontują we własnym zakresie, zebrali niezbędną dokumentację, jeden element  -
dach, gmina chce dofinansować. Piaseczno nie dysponuje nowymi budynkami, jedynie 
obiektami zabytkowymi. Przyjęto uchwałą program i zasady udzielania dotacji na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do gminnego rejestru zabytków. Udostępnienie przez  osoby prywatne jako tzw. 
zabytki otwarte będzie w pewnym zakresie. Gmina chce zachęcić do ochrony obiekty 
zabytkowe, dofinansowanie to tylko 4%. W budżecie jest określona pula pieniędzy. 
Piotr Obłoza zarządził 10 min. przerwę techniczną. Obrady wznowiono po kilku minutach. Po 
sprawdzeniu listy obecności no-lin i na e-sesji Przewodniczący P. Obłoza stwierdził kworum.   
Katarzyna Krzyszkowska – Sut podziwiała osoby ubiegające się o dotację, sami muszą zebrać 
dokumentację, uzgodnić z konserwatorem to, są skomliowane procedury. Właściciele muszą 
przeprowadzić remont z własnych pieniędzy, dofinansowanie z gminy to tylko 3-4%. Kamienica 
stoi w centrum miasta, należy pomagać ich właścicielom w ratowaniu naszej tożsamości. 
Łukasz Kamiński Radny popierał podjęcie działań ratujących zabytki i naszą historię bez 
względu na to czy obiekt zabytkowy, dom należy do osoby prywatnej, czy prywatne groby lub 
czy zabytek jest obiektem sakralnym tj. kościół, cmentarz, nie należy stosować podwójnych 
standardów. Dotychczasowy właściciel prywatny tej kamienicy, przez kilkadziesiąt lat nie mógł 
korzystać ze swojej własności ani nią rozporządzać. Państwo przed 1989 nakazało 
dokwaterowanie lokatorów. Należy wspierać działania gminy, która na warunkach partnerskich 
pomogła uwolnić zabytkowe kamienice od lokatorów. Nie podjęcie remontu budynku, 
świadectwa naszej przeszłości spowoduje jego zniknięcie. Podziękował Radnej M. Woźniak za 
przedstawienie informacji nt. procedury ratowania zabytków. 
Magdalena Woźniak w uzupełnieniu, poinformowała że sposób przyznawania dotacji jest 
prowadzony wg określonej procedury, przy udziale merytorycznym pracowników Urzędu. 
Wniosek musi być kompletny i uzyskać akceptację zespołu. Po przyjęciu przez Radnych 
uchwały właściciel może przystąpić do remontu, uzgodnionego zakresu po nadzorem 
merytorycznym, użyciem materiałów budowlanych zgodnie z wymogami konserwatora. 
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Wojciech Ołdakowski, Radny pytał o sposób powoływania komisji ds. opieki nad zabytkami. 
Nabór członków do komisji zatwierdza Burmistrz zarządzeniem. Proponował, aby rozszerzyć 
obecny skład zespołu.  
Daniel Putkiewicz wskazał obiekty których prace remontowe zostały sfinansowane z budżetu i 
przy wykorzystaniu środków zewnętrznych min.: Park Miejski, Plebania, Dworzec PKP, Kolejka 
Wąskotorowa,  obecnie Poniatówka, Warszawska.  
Renata Mirosław Radna prosiła o informację na jakie obiekty złożyły wnioski osoby prywatne w 
bieżącym roku. 
Na tym zakończono dyskusję.  
Głosowano : W sprawie przyznania w roku 2020 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – kamienica w Piasecznie przy 
ul. Sierakowskiego 14 (GEZ 168).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała podj ęta. 
5) Projekt zdjęty - w sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie 
dotacji celowej /…/ (GEZ 12). 
6) W sprawie przyznania w roku 2020 dotacji celowej na  sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlan ych przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków, znajduj ącym si ę na terenie Gminy Piaseczno – dom jednorodzinny w 
Piasecznie przy ul. Kordiana 21 (GEZ 94).  
Referował Piotr Kalbarczyk UiA. 
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Głosowano:  W sprawie przyznania w roku 2020 dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – dom jednorodzinny w Piasecznie 
przy ul. Kordiana 21 (GEZ 94).  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Agnieszka Czajkowska 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała podj ęta. 
 
7) W sprawie zaci ągni ęcia z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie po życzki długoterminowej  
Referowała Skarbnik Gminy Agnieszka Kowalska. 
Głosowano:  W sprawie zaciągnięcia z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie pożyczki długoterminowej.  
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Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
Uchwała podj ęta. 
 
8) W sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansow ej Gminy Piaseczno 
na lata 2020-2036 . 
Referowała Skarbnik Gminy Agnieszka Kowalska. Uchwała z autopoprawkami wniesionymi na 
tej sesji do uchwały budżetowej. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2020-2036.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Czajkowska 
Uchwała podj ęta. 
 
9) W sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury w Pias ecznie . 
Magdalena Gawrych Dyrektor Centrum Kultury referowała projekt. 
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Promocji i Kultury przedstawiła 
pozytywną opinię 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury w Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Czajkowska 
Uchwała podj ęta. 
 
10) W sprawie nadania nazwy WILLA WRZOS ulicy poło żonej w Julianowie w gminie 
Piaseczno . 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa przedstawił pozytywną opinię 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię dot. pkt  6.10 i 6.11. Prosiła w imieniu radnej tej komisji o 
zasięganie opinii Sołtysa i Rady Sołeckiej przy wybieraniu nazwy ulicy w danej miejscowości. 
Głosowano: W sprawie nadania nazwy WILLA WRZOS ulicy położonej w Julianowie w gminie 
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Piaseczno. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Hanna Krzyżewska, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Czajkowska 
Uchwała podj ęta. 
 
11) W sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego cz ęści wsi Józefosław dla działek nr ew. 119/4 i 119/19 . 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.  
Głosowano:  W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Józefosław dla działek nr ew. 119/4 i 119/19. 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (14) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Czajkowska 
Uchwała podj ęta. 
 
12) W sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie w trybie bezprzetargowym cz ęści 
działek ozn. nr ewid. 83/3, nr 89 i nr 90, obr. 33 m. Piaseczno poło żonej przy ul. 
Gojawiczy ńskiej . 
Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekty uchwał  6.12) – 6.16). 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną 
opinię 6.12) – 6.16). 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek ozn. nr ewid. 83/3, nr 89 i nr 90, obr. 33 m. Piaseczno położonej przy ul. 
Gojawiczyńskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
13) W sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie w trybie bezprzetargowym cz ęści 
działek ozn. nr ewid. 79/10 i nr 499, poł. w Runowi e przy ul. Dobrej . 
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Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek ozn. nr ewid. 79/10 i nr 499, poł. w Runowie przy ul. Dobrej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
14) W sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie w trybie bezprzetargowym cz ęści 
działki oznaczonej nr 35/7, obr. 27 poło żonej w Piasecznie w rejonie ul. Żeromskiego . 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 35/7, obr. 27 położonej w Piasecznie w rejonie ul. Żeromskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
15) W sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie w trybie bezprzetargowym cz ęści 
działki oznaczonej nr 48/2, obr. 24 m. Piaseczno po ł. przy ul. Chyliczkowskiej 57A . 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 48/2, obr. 24 m. Piaseczno poł. przy ul. Chyliczkowskiej 57A.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
16) W sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie w trybie bezprzetargowym cz ęści 
działki oznaczonej nr 2/3, obr. 9 m. Piaseczno poł.  w rejonie ul. Geodetów . 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 2/3, obr. 9 m. Piaseczno poł. w rejonie ul. Geodetów..  
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Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
17) W sprawie zmiany uchwały nr 460/XIX/2020 z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady M iejskiej w Piasecznie. 
Piotr Obłoza Przewodniczący RM odczytał projekt uchwały. 
Głosowano : W sprawie zmiany uchwały nr 460/XIX/2020 z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
18) w sprawie zmiany Uchwały nr 522_XXIV_2020 w sprawie  zakazu podlewania.  
Włodzimierz Rasiński Naczelnik IT odczytał projekt uchwały. 
Głosowano:  w sprawie zmiany Uchwały nr 522_XXIV_2020 w sprawie zakazu podlewania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
7. Wolne wnioski  
Piotr Obłoza Przewodniczący przypomniał, że z dniem 31maja mija termin składania 
oświadczeń majątkowych z tytułu uzyskanych dochodów za rok 2019. 
Wojciech Ołdakowski,  Radny prosił o wyjaśnienie: 
- Mieszkańcy zwrócili się o interwencję w sprawie obciążania opłatami za służebność drogi 
która jest działką gminną. Gmina jest właścicielem działki, działki drogowej, która to nie jest 
drogą publiczną, ale mieszkańcy z niej dotychczas korzystali. W związku z tym osoby które 
chcą wybudować przy tej drodze nieruchomość, zostały zmuszone do wniesienia opłaty z 
tytułu służebności. Radny wnioskował, aby gmina zaniechała tego typu praktyk jeżeli droga jest 
działką drogową a nie jest drogą publiczną, gmina korzysta z prawa obciążenia nie małymi 
kosztami bo powyżej 10.000,- zł. za taką służebność; 
- kto odpowiada za schludność wywieszanych flag na obiektach publicznych, prosił o 
zwracanie uwagi, aby uwagi na ich wygląd estetyczny. 
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8. Zamkni ęcie obrad . 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rada Miejska w Piasecznie zamknął XXV sesję Rady Miejskiej 
o godzinie 13:40, tego samego dnia. 
 
 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
Przygotowała: Grażyna Małgorzata Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


